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Abstract (en)
[origin: WO8900570A1] Compounds of formula () in which R1 is H or halogen, R2 is H, alkyl, hydroxyalkyl, haloalkyl, cyanoalky! or alkoxycarbonyl,
R3 is H, alkyl, formyl, hydroxyalkyl, haloalkyl, cyanoalkyl, aminoalkyl, mono- or dialkylaminoalkyl, nitroso, nitro, amino, mono- or dialkylamino or
alkoxycarbonyl, R4 is H, alkyl, alkoxy, halogen or trifluoromethyl, R5 is H, alkyl, alkoxy, halogen or trifluoromethyl, R6 is hydrogen or alkyl, nis 1 or
2,G1isCHor N, G2 is O, NH, N-alkyl or alkylene, G3 is (-CH(OH)-CH2-CH2-), (-CH2-CH(OH)-CH(CH83)-), (-CH2-CH(OH)-CH2-), (-CH(OH)-CH2-
CH2-CH2-), (-CH2-CH(OH)-CH2-CH2-), (-CH(OH)-CH2-CH2-CH2-CH2-) (-CH2-CH(OH)-CH2-CH2-CH2-), and G4 is S, O or (-CH=CH-). These
compounds have attractive pharmacological properties. They have, in particular, a remarkable protective effect on the stomach and intestines in
warm-blooded beings.

Abstract (fr)
Composés de formule (1) dans laquelle R1 est H ou halogéne, R2 est H, alkyle, hydroxyalkyle, haloalkyle, cyanoalkyle ou alkoxycarbonyle, R3 est
H, alkyle, formyle, hydroxyalkyle, haloalkyle, cyanoalkyle, aminoalkyle, mono- ou dialkylaminoalkyle, nitroso, nitro, amino, mono- ou dialkylamino
ou alkoxycarbonyle, R4 est H, alkyle, alkoxy, halogene ou trifluorométhyle, R5 est H, alkyle, alkoxy, halogéne ou trifluorométhyle, R5 est H, alkyle,
alkoxy, halogéne ou trifluorométhyle, R6 est hydrogéne ou alkyle, n vaut 1 ou 2, G1 est CH ou N, G2 est 0, NH, N-alkyle ou alkyléne, G3 est (-
CH(OH)-CH2-CH2-), (-CH2-CH(OH)-CH(CH3)-), (-CH2-CH(OH)-CH2-), (-CH(OH)-CH2-CH2-CH2-), (-CH2-CH(OH)-CH2-CH2-), (-CH(OH)-CH2-
CH2-CH2-CH2-) (-CH2-CH(OH)-CH2-CH2-CH2-) et G4 est S, O ou (-CH=CH-). Ces composés ont des propriétés pharmacologiques intéressantes.
lls possedent notamment un remarquable effet protecteur de I'estomac et des intestins chez les homéothermes.
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